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         KS-BOR.0002.16.2025 

 

Protokół 

Nr XI/2025 

XI sesji Sejmiku Województwa   

Warmińsko-Mazurskiego  

w dniu 25 marca 2025 r. 

 

Początek sesji: godz. 12:01 

Zakończenie sesji: godz. 14:44 

Spośród 30 radnych uczestniczyło: 30 

 

Obecni radni:  

1. Andruszkiewicz Piotr, 

2. Astramowicz-Leyk Teresa, 

3. Bartnicki Bogdan, 

4. Bąkowska Maria, 

5. Bobek Jan, 

6. Chyl Marek, 

7. Cybulski Wojciech, 

8. Domżalski Zbigniew,  

9. Homza Zbigniew, 

10. Hordejuk Bernadeta,  

11. Jaskulska Sylwia, 

12. Kazimierczuk Marcin,  

13. Kochan Łukasz, 

14. Kozłowski Patryk, 

15. Kuchciński Marcin, 

16. Hoffleit Magdalena,  

17. Orzechowska Bogusława, 

18. Piątek Anna, 

19. Politewicz Tadeusz,  

20. Ruda Elżbieta,  

21. Słoma Jarosław, 

22. Sobiech Katarzyna,  

23. Sobierajski Tadeusz,  

24. Soćko Piotr, 

25. Turlej Robert, 

26. Ulewicz Bożenna, 

27. Warot Paweł Piotr, 

28. Wilczek Rafał, 

29. Wisowaty Bogusław, 

30. Wiśniewska Ewa. 

 

Goście biorący udział w obradach: 

1. Senator RP, p. Gustaw Marek Brzezin, 
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2. Wicestarosta Powiatu Bartoszyckiego, p. Paweł Wójcik,  

3. Komendant Wojewódzki Policji w Olsztynie, p. Mirosław Elszkowski,  

4. Warmińsko-Mazurski Komendant Wojewódzkiej Państwowej Straży Pożarnej  

w Olsztynie, p. Michał Kamieniecki, 

5. Dyrektor Zarządu Wykonawczego Oddziału Wojewódzkiego Związku OSP RP 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, p. Maciej Jasiński,  

6. Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 

Zdrowia w Olsztynie, p. Andrzej Zakrzewski, 

7. Prezes Zarządu Warmia i Mazury Sp. z o.o., p. Wiktor Wójcik, 

8. Prezes Zarządu Warmińsko-Mazurskiej Agencji Rozwoju Regionalnego w Olsztynie, 

p. Marek Karólewski,  

9. Przewodniczący Rady Organizacji Pozarządowych Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, p. Bartłomiej Głuszak,  

10. Przewodniczący Związku Stowarzyszeń Niemieckich na Warmii i Mazurach,  

p. Henryk Hoch, 

11. Prezes Warmińsko-Mazurskiego Sejmiku Osób Niepełnosprawnych, p. Andrzej Karski, 

12. Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w Elblągu, p. Zygmunt Kiersz,  

13. Członkowie Młodzieżowego Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Sejmiku, p. Bogdan Bartnicki otworzył sesję i poinformował,  

że w sesji bierze udział 30 radnych. Kolejno powitał przybyłych gości.  

 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w trybie pilnym wpłynął projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom w formie dotacji celowej na realizację 

zadań własnych gmin w ramach konkursu „Podaj łapę” w 2025 r. oraz  projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr X/178/25 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

z 18 lutego 2025 r. zmieniającą uchwałę nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

Ponadto dodał, iż przedłożono autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-

2042  oraz autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie  

do porządku obrad sesji punktu 24 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr X/171/25 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego  

2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki  

i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, 

którzy przeszli na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół  

i placówek prowadzonych przez Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu 24 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr X/171/25 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

z dnia 18 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń 
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oraz warunki i sposób przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz 

nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie 

kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez Samorząd Województwa Warmińsko-

Mazurskiego głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.   

 

Radny Paweł Piotr Warot zgłosił, że jest „za” wprowadzeniem do porządku obrad 

sesji punktu 24. 

 

Imienne wyniki głosowania (Wprowadzenie do porządku obrad punktu  

24 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/171/25 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania pomocy 

zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, 

rentę lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

1 2. Głosowanie nad  porządkiem obrad. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:04 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
29 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 
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8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł NIEOBECNY 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

Następnie Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad sesji punktu 25 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru. 

 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu 25 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 

0.   

 

Radny Paweł Piotr Warot zgłosił, że jest „za” wprowadzeniem do porządku obrad 

sesji punktu 25. 

 

Imienne wyniki głosowania (Wprowadzenie do porządku obrad punktu  

25 w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

2 2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:05 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
29 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł NIEOBECNY 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

Kolejno Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad sesji punktu 26 lit. e w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej 

zagrożenia ze strony nowego GMO czyli NGT. 

 

  Za wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu 26 lit. e w brzmieniu: Podjęcie 

uchwały w sprawie petycji dotyczącej zagrożenia ze strony nowego GMO czyli NGT. 

głosowało – 28 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0.   

 

Radny Paweł Piotr Warot zgłosił, że jest „za” wprowadzeniem do porządku obrad 

sesji punktu 26 lit. e. 

 

Imienne wyniki głosowania (Wprowadzenie do porządku obrad punktu  

26 lit. e w brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie petycji dotyczącej zagrożenia ze strony 

nowego GMO czyli NGT.): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

3 2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:05 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 28 

Liczba 

obecnych 
29 Głosy przeciw 1 

Liczba 

nieobecnych 
1 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław PRZECIW 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł NIEOBECNY 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował  także, że w punkcie Sprawy różne będzie 

procedowany projekt Stanowiska Sejmiku w sprawie wsparcia „Narodowego Programu 

Odstraszania i Obrony – Tarcza Wschód”. Kontynuując zaproponował zmianę porządku 

obrad poprzez usunięcie z niego punktu 11, tj.  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXXIV/478/05 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 31 sierpnia  

2005 r. w sprawie ustanowienia Odznaki Honorowej za Zasługi dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, jej wzoru oraz zasad i trybu wyróżniania i sposobu jej noszenia.  
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Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie ww. zmianę 

porządku obrad.  

Za usunięciem ww. punktu porządku obrad głosowało – 26 radnych, przeciw – 2, 

wstrzymało się – 1. 

 

Radny Paweł Piotr Warot zgłosił, że jest „za” ww. zmianą porządku obrad. 

 

Imienne wyniki głosowania (zmiana porządku obrad – usunięcie punktu 11  

z porządku obrad): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

4 2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:06 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 26 

Liczba 

obecnych 
29 Głosy przeciw 2 

Liczba 

nieobecnych 
1 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

PRZECIW 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 

Maria 
ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan PRZECIW 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. Hordejuk ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 
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Bernadeta 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł NIEOBECNY 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

Po przeprowadzonych głosowaniach, Przewodniczący Sejmiku przeszedł do realizacji 

porządku obrad, który kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Audytu krajobrazowego województwa 

warmińsko-mazurskiego – referujący: p. Marcin Kuchciński - Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu aktualizacji 

strategii rozwoju społeczno-gospodarczego województwa warmińsko-mazurskiego – 

referujący: p. Marcin Kuchciński - Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

6. Raport z realizacji w 2024 roku Warmińsko-Mazurskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022-2026 – referujący: p. Robert Turlej - Członek Zarządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042 – referujący: p. Marcin 

Kuchciński - Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok – referujący: p. Marcin Kuchciński - Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego - Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie 

– referująca: p. Katarzyna Sobiech – Wicemarszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dodatkowego miasta, w którym może być 

przeprowadzany egzamin państwowy w zakresie prawa jazdy kategorii AM, A1, A2, 

A, B1 i B – referująca: p. Katarzyna Sobiech – Wicemarszałek Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

funkcjonującej przy Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Elblągu – referujący: 

 p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do składu Rady Warmińsko-

Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia – referujący: 

p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025 – referujący: p. Robert Turlej - 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Konferencji Parlamentarnej Morza 

Bałtyckiego, w charakterze obserwatora – referujący: p. Bogdan Bartnicki - 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Muzeum K.I. Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem – 

Muzeum Michała Kajki w Ogródku – referująca: p. Maria Bąkowska - Członek 

Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez miejskie instytucje kultury – referująca: p. Maria Bąkowska - 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu Ełk pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury – referująca: p. Maria Bąkowska - 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie–Miastu Elbląg pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez miejskie instytucje kultury – referująca: p. Maria Bąkowska - 

Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Małdyty – 

referujący: p. Robert Turlej - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pasłęk – 

referujący: p. Robert Turlej - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom w formie dotacji 

celowej na realizację zadań własnych gmin w ramach konkursu „Podaj łapę”  

w 2025 r. – referująca: p. Maria Bąkowska - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/178/25 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z 18 lutego 2025 r. zmieniającą uchwałę nr XIX/389/12 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków – referująca: p. Katarzyna Sobiech – Wicemarszałek 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/171/25 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania pomocy 

zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli  

na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek 

prowadzonych przez Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego – 

referująca: p. Maria Bąkowska - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru – 

referująca: p. Maria Bąkowska - Członek Zarządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.  

25. Skargi, Wnioski, Petycje w tym: 
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a) petycja o zainstalowanie światłowodu w miejscowościach Kózki, Mikuty, Długi 

Kąt i Kowalewo – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku 

Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

b) wniosek o wyrażenie stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie utworzenia linii kolejowej z Ełku do Elbląga i Gdańska 

przez Kętrzyn, Korsze, Bartoszyce, Lidzbark Warmiński, Ornetę oraz Pasłęk – 

referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- 

Mazurskiego. 

c) petycja o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji 

szkolnych – referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego. 

d) przekazanie skargi według właściwości – referujący: p. Bogdan Bartnicki - 

Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- Mazurskiego. 

e) petycja dotycząca zagrożenia ze strony nowego GMO czyli NGT – referujący:  

p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko- 

Mazurskiego.  

26. Sprawy organizacyjne Sejmiku w tym: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Kultury 

i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referujący: 

p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego.   

b) podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  

– referujący: p. Bogdan Bartnicki - Przewodniczący Sejmiku Województwa 

Warmińsko- Mazurskiego.    

27. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2025 r.  

28. Sprawy różne. 

29. Oświadczenia radnych. 

30. Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

 

Radna Bożenna Ulewicz zapytała o pełnomocnictwo udzielone dyrektorowi Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie w związku z wnioskiem Zarządu Dróg o usunięcie drzew  

i krzewów w województwie warmińsko-mazurskim. Zapytała także o procedurę uzyskiwania 

zezwoleń na wycinkę, szczególnie w kontekście ochrony cennych drzew i starodrzewów, 

które mogą budzić kontrowersje wśród ekologów. Poprosiła o wyjaśnienie, do jakiej drogi 

odnosi się wspomniany wniosek. Radna poruszyła także kwestię drogi wojewódzkiej nr 527, 

zwracając uwagę na utrudnienia dla mieszkańców Bartąga i Stawigudy związane z wjazdem 

do Olsztyna. Wyraziła wątpliwości co do opóźnienia inwestycji oraz przyczyn związanych 

z decyzjami archeologicznymi. Zauważyła, że mimo braku rozpoczęcia prac budowlanych, 

sygnalizacja świetlna jest już aktywna, co budzi niezadowolenie mieszkańców. Poprosiła  

o wyjaśnienie, czy takie działania są konieczne oraz czy Zarząd Dróg Wojewódzkich 

nadzoruje tego rodzaju decyzje. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 

wyjaśnił, że inwestycja związana z przebudową odcinka drogi wojewódzkiej nr 527, 

prowadzącego do Olsztyna, jest skomplikowana i wymaga zamknięcia drogi z przyczyn 
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technicznych. Dodał, że całkowite zamknięcie drogi planowane jest na 12 kwietnia br.,  

co stanowi opóźnienie o około dwa tygodnie w stosunku do pierwotnego terminu. Wyjaśnił, 

że opóźnienie wynika z konieczności uzyskania decyzji konserwatora zabytków, której 

wydanie oczekiwane jest po zakończeniu prac archeologicznych. Dyrektor zapewnił,  

że obecnie trwają prace przygotowawcze, realizowane zgodnie z zatwierdzonymi 

schematami. Zaznaczył, iż zamknięcie drogi jest również efektem wcześniejszych robót, 

takich jak wycinka drzew, które uniemożliwiają otwarcie drogi w godzinach, gdy nie 

prowadzone są prace. Podkreślił, że decyzja o zamknięciu drogi podyktowana jest przede 

wszystkim koniecznością zapewnienia bezpieczeństwa ruchu. Dodał także,  

że pełnomocnictwo dotyczące wycinki drzew jest standardową procedurą, a dotychczasowe 

pełnomocnictwo najprawdopodobniej wygasło, więc wkrótce zostanie wydane nowe. 
 

Radny Marcin Kazimierczuk poruszył kwestię drogi wojewódzkiej nr 513, łączącej 

Lidzbark Warmiński z Wozławkami, która przebiega przez dwa powiaty – lidzbarski 

 i bartoszycki. Zauważył, że zakończenie tej inwestycji powinno już nastąpić, jednak prace 

wciąż trwają. W związku z tym zapytał, kiedy droga zostanie ukończona i kiedy mieszkańcy 

będą mogli korzystać z niej bez przeszkód, zwracając uwagę, że obecnie na trasie znajdują się  

co najmniej cztery sygnalizacje świetlne. 
 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 
wyjaśnił, że problemy z wykonawcą drogi wojewódzkiej nr 513 zostały rozwiązane, jednak 

nie wszystkie kwestie były zależne od Zarządu Dróg Wojewódzkich. Zwrócił uwagę,  

że trudne warunki gruntowe na trasie, w tym rosnące trzciny i trawy, wymagały zastosowania 

technologii nasypów dociążających. Obecnie oczekują na ostateczną decyzję nadzoru 

geotechnicznego, która pozwoli na rozbiór nasypu dociążającego nr 4. Dyrektor zapewnił, 

że po uzyskaniu tej decyzji, zakończenie inwestycji planowane jest na lipiec tego roku. 

 

Radna Bożenna Ulewicz podziękowała Marszałkowi Województwa za otrzymaną 

informację dotyczącą wykorzystania środków z Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Zauważyła, że w przedłożonym dokumencie wspomniano o 13 umorzonych postępowaniach 

sądowych, jednak nie wskazano wysokości środków. Poprosiła o szczegółowe dane dotyczące 

budżetu tych 13 umorzonych procedur. Zwróciła również uwagę, iż w bieżącym 

sprawozdaniu pojawiła się informacja o kolejnym umorzeniu postępowania dotyczącego 

firmy MARTEL BOAT Spółka z o.o. i zapytała, czy jest to nowe umorzenie, czy też wchodzi 

ono w skład wspomnianych 13 postępowań. W związku z powyższym zwróciła się z prośbą 

o doprecyzowanie tych kwestii w formie pisemnej. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że odpowiedź na zgłoszone pytanie zostanie 

udzielona na piśmie. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Audytu krajobrazowego województwa 

warmińsko-mazurskiego. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Strategii Rozwoju oraz Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej uzyskując pozytywną opinię. Następnie poprosił Dyrektor 

Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego, p. Agnieszkę Mrozek o zabranie 

głosu.  
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Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego,  

p. Agnieszka Mrozek korzystając z prezentacji multimedialnej, wyjaśniła kluczowe kwestie 

dotyczące audytu Krajobrazowego województwa warmińsko-mazurskiego. Zwróciła uwagę 

na ustawowy obowiązek samorządu województwa sporządzenia tego dokumentu, który 

stanowi narzędzie polityki przestrzennej i ochrony krajobrazów. Podkreśliła, że audyt jest 

opracowywany zgodnie z Europejską Konwencją Krajobrazową, a jego celem jest 

identyfikacja i ocena krajobrazów w regionie, wyznaczenie tych najcenniejszych oraz 

wskazanie zagrożeń i rekomendacji dotyczących ochrony i kształtowania przestrzeni. 

Dyrektor zaznaczyła, że audyt ma formę cyfrową, a jego zawartość jest dostępna  

na interaktywnej mapie, co umożliwia łatwe pozyskiwanie informacji o poszczególnych 

krajobrazach. Dodała, że dokument stanowi istotne narzędzie w planowaniu przestrzennym  

i jest kluczowy w procesie ochrony krajobrazów, posiadając również walory edukacyjne  

oraz poznawcze. 
 

Przewodniczący Sejmiku podziękował za szczegółowe przedstawienie tematyki 

audytu krajobrazowego, zwracając uwagę, że jest to efekt ciężkiej pracy wielu osób. 

Podkreślił, iż region jest wyjątkowy i ma wyznaczone kierunki działań. Następnie otworzył 

dyskusję.  

 

  Radny Wojciech Cybulski poinformował, że podziela troskę o dziedzictwo 

przyrodnicze i kulturowe, zwracając uwagę na rosnącą liczbę farm fotowoltaicznych 

i wiatraków, które zmieniają krajobraz Warmii i Mazur. Zapytał, czy  Dyrektor W-MBPP 

dostrzega zagrożenie, że te inwestycje mogą zniszczyć piękno i dziedzictwo regionu, 

prowadząc do jego degradacji. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego,  

p. Agnieszka Mrozek poinformowała, że na poziomie regionalnym zauważają te problemy, 

dlatego zaproponowali wprowadzenie zapisów mających na celu ochronę wartościowych 

krajobrazowo obszarów przed inwestycjami, które mogą wprowadzać dysharmonię. Zwróciła 

uwagę, że decyzje w tej sprawie należą do gmin, które posiadają uprawnienia planistyczne,  

a ich zadaniem jest ochrona tych terenów. 

 

 Radny Patryk Kozłowski zwrócił uwagę, że podziela zaniepokojenie radnego 

Wojciecha Cybulskiego, wskazując na sytuację w gminie Nidzica, gdzie planowana jest farma 

fotowoltaiczna na 400 ha w otulinie rezerwatu Łyna, a niedawno nielegalnie wycięto tam  

10 ha lasu. Zasugerował, że konieczne są bardziej zdecydowane działania w celu ochrony 

krajobrazu. 

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego,  

p. Agnieszka Mrozek zgodziła się, że konieczne są regulacje na poziomie krajowym, 

ponieważ lokalne działania nie wystarczą, aby powstrzymać inwestycje zagrażające 

krajobrazowi. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że gmina ma uprawnienia decyzyjne  

i zwrócił uwagę na wyjątkowość regionu Warmii, Mazur i Powiśla, który słynie z pięknych 

krajobrazów. Zasugerował, że Marszałek Województwa powinien podjąć starania 

legislacyjne, aby chronić te tereny przed farmami wiatrowymi i fotowoltaicznymi oraz 

zachować atrakcyjność regionu. 
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Radny Wojciech Cybulski zapytał, czy w dokumencie dotyczącym krajobrazu 

uwzględniono fakt, że inwestycje w regionie niszczą krajobraz i prowadzą do jego degradacji.  

 

Dyrektor Warmińsko-Mazurskiego Biura Planowania Przestrzennego,  

p. Agnieszka Mrozek odpowiedziała, że w dokumencie uwzględniono identyfikację 

zagrożeń, w tym tych związanych z inwestycjami, które mogą zniszczyć krajobraz. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku podziękował  

za przedstawione informacje i poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Audytu 

krajobrazowego województwa warmińsko-mazurskiego): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

5 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Audytu krajobrazowego województwa 

warmińsko-mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:37 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 
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9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu aktualizacji 

strategii rozwoju społeczno-gospodarczego województwa warmińsko-mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ww. projekt uchwały był przedmiotem 

obrad  Komisji Strategii Rozwoju uzyskując pozytywną opinię.   

 

Radny Paweł Piotr Warot  zgłosił wniosek, aby Zarząd Województwa w swoich 

decyzjach uwzględniał tzw. inteligentne specjalizacje, kierując środki unijne na inwestycje 

wspierające rozwój. Zasugerował, że należy unikać finansowania projektów, które nie mają 

racji bytu, jak np. sanatorium w Nowej Wsi Iławeckiej, położone zaledwie kilometr  

od granicy z Federacją Rosyjską, które zdaniem radnego stanowi przykład niewłaściwego 

gospodarowania środkami. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk zwrócił uwagę na dwie kwestie dotyczące nowej 

strategii rozwoju. Po pierwsze, zasugerował, aby w nowej strategii uwzględniono 

przywrócenie połączeń kolejowych dla Bartoszyc, Lidzbarka Warmińskiego i trasy 

nadzalewowej między Elblągiem a Braniewem, które wspierałyby rozwój regionu. Po drugie, 

zapytał o wyniki negocjacji z Komisją Europejską dotyczących 40 milionów euro  

na przebudowę portu w Elblągu, które miały zostać rozstrzygnięte do końca marca br. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Marszałek Województwa udzieli 

odpowiedzi na piśmie na zgłoszone pytania.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu 

 i harmonogramu aktualizacji strategii rozwoju społeczno-gospodarczego województwa 

warmińsko-mazurskiego): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

6 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad, trybu i harmonogramu 

aktualizacji strategii rozwoju społeczno-gospodarczego województwa warmińsko-

mazurskiego  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:42 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

6. Raport z realizacji w 2024 roku Warmińsko-Mazurskiego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na lata 2022-2026. 
 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ww. Raport nie podlega głosowaniu, 

natomiast był przedmiotem obrad  Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny 

i Sportu uzyskując pozytywną opinię.   
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Ponieważ nie było pytań, Przewodniczący Sejmiku przeszedł do procedowania 

kolejnego punktu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż projekt uchwały wraz z autopoprawką 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały wraz  

z autopoprawką pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką  głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się –11. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

7 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2025-2042  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:43 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 11 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. Cybulski WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 
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Wojciech 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. Ponadto poinformował, 

że po posiedzeniu ww. Komisji, wpłynęła kolejna autopoprawka do projektu uchwały.  

W związku z tym poprosił o przedstawienie zakresu proponowanych zmian. 

 

Skarbnik Województwa, p. Aleksandra Waszkiewicz wyjaśniła m.in.,  

że autopoprawka do projektu uchwały sejmiku w sprawie zmian w budżecie na 2025 rok 

zawiera dwie zmiany. Pierwsza dotyczy aktualizacji zapisów w zakresie klasyfikacji 

budżetowej, związanej z nowym rozporządzeniem Rady Ministrów, polegającej  

na przeniesieniu środków subwencji ogólnej pomiędzy rozdziałami. Zmiana ta nie wpływa 

na dochody ani wynik budżetu. Druga zmiana wynika z uchwały Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wskazała nieprawidłowość w poprzedniej uchwale sejmiku z lutego br. 

Skarbnik Województwa przedstawiła szczegóły w tym zakresie i zaznaczyła,  

że wprowadzone zmiany dotyczą jedynie zapisu o finansowaniu deficytu budżetu, a pozostałe 

dane budżetowe pozostają bez zmian. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawkami głosowało – 19 radnych, przeciw –

0, wstrzymało się – 11. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2025 rok): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

8 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2025 rok  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:47 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 11 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego - Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Olsztynie. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego uzyskując pozytywną 

opinię.  
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Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego - Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego w Olsztynie): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

9 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego - Regionalnego Centrum Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w 

Olsztynie  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:48 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. Jaskulska ZA 27. Warot Paweł ZA 
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Sylwia 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dodatkowego miasta, w którym może być 

przeprowadzany egzamin państwowy w zakresie prawa jazdy kategorii AM, A1, A2, 

A, B1 i B. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Samorządu Terytorialnego i Bezpieczeństwa Publicznego uzyskując pozytywną 

opinię.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dodatkowego 

miasta, w którym może być przeprowadzany egzamin państwowy w zakresie prawa jazdy 

kategorii AM, A1, A2, A, B1 i B): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

10 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania dodatkowego miasta, w którym może 

być przeprowadzany egzamin państwowy w zakresie prawa jazdy kategorii AM, 

A1, A2, A, B1 i B  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:48 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. Bartnicki ZA 18. Piątek Anna ZA 
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Bogdan 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

funkcjonującej przy Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Elblągu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu, która do ww. Rady zgłosiła 

kandydaturę p. Magdaleny Tomczyk. Dodał, że wskazana kandydatka wyraziła zgodę  

na kandydowanie. 

 

Ponieważ nie było innych kandydatur, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 11. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Rady Społecznej funkcjonującej przy Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym  

w Elblągu): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

11 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej 

funkcjonującej przy Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym w Elblągu  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:49 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 
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Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 11 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do składu Rady Warmińsko-

Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu, która do ww. Rady zgłosiła 

kandydaturę p. Janusza Pieńkowskiego oraz kandydaturę p. Krzysztofa Hećmana. Dodał,  

że wskazane osoby wyraziły zgodę na kandydowanie. 

 

Ponieważ nie było innych kandydatur, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 13. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do 

składu Rady Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu 

Zdrowia): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

12 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania kandydatów do składu Rady 

Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:50 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 17 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 13 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan WSTRZYMUJĘ SIĘ 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 
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15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu uzyskując pozytywną 

opinię.   

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025): 
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Głosowanie 

13 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:51 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 
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6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Konferencji Parlamentarnej Morza 

Bałtyckiego, w charakterze obserwatora. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Współpracy Międzynarodowej.  

 

Radny Wojciech Cybulski zapytał, kto był inicjatorem przystąpienia samorządu 

województwa do Konferencji Parlamentarnej Morza Bałtyckiego oraz jaki jest cel tej decyzji. 

 

Przewodniczący Sejmiku wyjaśnił, że województwa zachodniopomorskie i pomorskie 

już biorą udział w tej konferencji, natomiast województwo warmińsko-mazurskie ma 

przystąpić do niej jako obserwator, bez ponoszenia kosztów, aby ocenić,  jakie korzyści 

można z tego wynieść. 
 

Radny Wojciech Cybulski dodał, że rozumie, iż przystąpienie do Konferencji 

Parlamentarnej Morza Bałtyckiego wynika głównie z faktu, że województwa pomorskie 

 i zachodniopomorskie już biorą w niej udział, a nasze województwo nie chce pozostać  

w tyle, dlatego podjęło podobną decyzję. 

 

Ponieważ nie było innych pytań, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia  

do Konferencji Parlamentarnej Morza Bałtyckiego, w charakterze obserwatora): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

14 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Konferencji Parlamentarnej 

Morza Bałtyckiego, w charakterze obserwatora  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:53 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 27 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 1 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Muzeum K.I. Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem – 

Muzeum Michała Kajki w Ogródku. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad 

Komisji Kultury i Edukacji oraz Komisji Budżetu i Finansów uzyskując pozytywną opinię. 
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Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi 

Piskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Muzeum K.I. Gałczyńskiego w Praniu wraz z 

oddziałem – Muzeum Michała Kajki w Ogródku): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

15 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Piskiemu pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Muzeum K.I. Gałczyńskiego w Praniu wraz z oddziałem – 

Muzeum Michała Kajki w Ogródku  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:54 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 
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12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez miejskie instytucje kultury. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 
 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę, że nie warto wiązać środków finansowych 

z gminami, szczególnie w kontekście Miejskiego Ośrodka Kultury w Olsztynie, którego 

działalność pod kierownictwem Dyrektora Mariusza Sieniewicza budzi jej poważne 

wątpliwości. Dodała, że o ile nie ma zastrzeżeń do innych instytucji, to projekty realizowane 

w MOK w Olsztynie, zdaniem radnej, często stoją w sprzeczności z rozumieniem kultury. 

Wskazała, że z tego względu Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości będzie głosował 

przeciw dalszemu finansowaniu tej instytucji. 
 

Radny Paweł Piotr Warot zwrócił uwagę, że w Miejskim Ośrodku Kultury  

w Olsztynie realizowane są m.in. działania, które zdaniem radnego są kontrowersyjne, w tym 

np. atakowanie pamięci żołnierzy polskich. Podkreślił, że tego typu projekty nie zasługują  

na finansowe wsparcie. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 19 radnych, przeciw – 11, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie 

kultury realizowanych przez miejskie instytucje kultury): 

 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

16 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Olsztyn pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez miejskie instytucje kultury  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:57 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 19 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 11 
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Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

PRZECIW 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława PRZECIW 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz PRZECIW 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu Ełk pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu 

Ełk pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań  

w zakresie kultury realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury): 
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75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

17 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie Miastu Ełk pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez Ełckie Centrum Kultury  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:57 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 

Maria 
ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie–Miastu Elbląg pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w zakresie kultury 

realizowanych przez miejskie instytucje kultury. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji oraz Komisja 

Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie–Miastu 

Elbląg pomocy finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań  

w zakresie kultury realizowanych przez miejskie instytucje kultury): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

18 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Gminie–Miastu Elbląg pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na dofinansowanie w 2025 r. działań w 

zakresie kultury realizowanych przez miejskie instytucje kultury  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:58 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 

Wojciech 
ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. Domżalski ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 
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Zbigniew 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Małdyty. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Małdyty): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

19 19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Małdyty  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:59 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pasłęk. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Pasłęk): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

20 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pasłęk  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 12:59 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 
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Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom w formie dotacji 

celowej na realizację zadań własnych gmin w ramach konkursu „Podaj łapę”  

w 2025 r.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Rozwoju Obszarów Wiejskich, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Komisja Budżetu i Finansów 

pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminom w formie dotacji celowej na realizację zadań własnych gmin w ramach 

konkursu „Podaj łapę” w 2025 r.): 
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75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

21 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom w formie 

dotacji celowej na realizację zadań własnych gmin w ramach konkursu „Podaj 

łapę” w 2025 r.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:00 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 

Maria 
ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/178/25 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z 18 lutego 2025 r. zmieniającą uchwałę nr XIX/389/12 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Strategii Rozwoju pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały. Dodał, że uchwała była procedowana na poprzedniej 

sesji, ale z uwagi na konieczność wprowadzenia poprawek, ponownie została przekazana  

do procedowania.  

 

Radny Piotr Andruszkiewicz zapytał o sytuację dotyczącą przystanków kolejowych, 

które zostały pominięte w związku z elektryfikacją linii kolejowej w powiatach kętrzyńskim 

i giżyckim. Zwrócił uwagę, że zgodnie z uchwałą Sejmiku z 2013 roku, Marszałek 

Województwa jest zobowiązany do zapewnienia rozwoju publicznego transportu zbiorowego, 

w tym utrzymania połączeń kolejowych. Radny podkreślił, że od 1 kwietnia br. mieszkańcy 

kilku miejscowości, takich jak Sterławki, Martiany czy Piękna Góra, zostaną pozbawieni 

komunikacji, co może stanowić naruszenie uchwały Sejmiku. Poprosił o informację, czy 

podjęto jakiekolwiek działania w celu rozwiązania tego problemu, w tym wprowadzenie 

komunikacji zastępczej. 

 

Marszałek Województwa wyjaśnił, że przystanki kolejowe są zarządzane przez  

PKP PLK, a przystanki autobusowe znajdują się w gestii samorządu województwa, zgodnie  

z uchwałą. Podkreślił, że dostępność transportu jest ważna, a obecnie województwo 

dysponuje 12 trasami autobusowymi. Dodał, że wkrótce będzie konsultowana ustawa 

nakładająca obowiązek realizacji komunikacji drogowej, na mocy której samorząd 

województwa będzie decydować o podziale środków. Zaznaczył, że każda sytuacja 

wykluczenia transportowego będzie analizowana po zakończeniu remontu trasy kolejowej. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk zwrócił uwagę, że zrozumiał, iż radny Piotr 

Andruszkiewicz odnosił się do kwestii transportu alternatywnego, a nie przystanków 

kolejowych. Następnie przypomniał sytuację z modernizacji linii kolejowej z Olsztyna  

do Braniewa, kiedy to po zamknięciu linii brakowało transportu zastępczego, co prowadziło 

do skarg i petycji do Marszałka Województwa. Podkreślił, że zgodnie z uchwałą Sejmiku, 

samorząd województwa ma obowiązek zapewnienia transportu alternatywnego, w tym 

autobusowego, w przypadku braku połączeń kolejowych. 

 

Radny Piotr Andruszkiewicz zapytał o rozwiązanie problemu transportu 

alternatywnego, wskazując, że połączenia POLREGIO, na które województwo podpisuje 

umowy, były realizowane przez wiele lat. Zauważył jednak, że rok temu podpisano umowę na 

komunikację zastępczą obejmującą przystanki autobusowe, które dotychczas służyły 

mieszkańcom. Niestety, od 1 kwietnia br. mieszkańcy między Giżyckiem a Kętrzynem 

zostaną pozbawieni tej usługi. W związku z tym radny poprosił o informacje na temat 

planowanego rozwiązania tego problemu, szczególnie dla osób, które nie posiadają własnych 

samochodów. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Marszałek Województwa na powyższe 

pytanie udzieli odpowiedzi na piśmie.  
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Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 10. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/178/25 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 18 lutego 2025 r. zmieniającą uchwałę  

nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 2012 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Województwo Warmińsko-Mazurskie oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

22 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/178/25 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z 18 lutego 2025 r. zmieniającą uchwałę 

nr XIX/389/12 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 28 sierpnia 

2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Województwo Warmińsko-Mazurskie oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:07 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 20 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 10 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 
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9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr WSTRZYMUJĘ SIĘ 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł WSTRZYMUJĘ SIĘ 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz WSTRZYMUJĘ SIĘ 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 30. Wiśniewska Ewa WSTRZYMUJĘ SIĘ 
 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/171/25 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób przyznawania pomocy 

zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, którzy przeszli  

na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek 

prowadzonych przez Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr X/171/25 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego 2025 r.  

w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób 

przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz nauczycielom, którzy 

przeszli na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie kompensacyjne szkół i placówek 

prowadzonych przez Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

23 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/171/25 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 18 lutego 2025 r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób 

przyznawania pomocy zdrowotnej przysługującej nauczycielom oraz 

nauczycielom, którzy przeszli na emeryturę, rentę lub nauczycielskie świadczenie 

kompensacyjne szkół i placówek prowadzonych przez Samorząd Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:08 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 
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Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja Kultury i Edukacji pozytywnie 

zaopiniowała projekt ww. uchwały.  

 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę na potrzebę wsparcia zespołu 

pielgrzymkowego w Krośnie koło Ornety, który, mimo że jest zapomniany i w złym stanie, 

stanowi cenne dziedzictwo kulturowe. Zauważyła, że obiekt ten jest mało znany, ale 

porównywalny jest do sanktuarium świętolipskiego. Podkreśliła również ryzyko utraty 

finansowania, jeśli projekt nie będzie kontynuowany, co mogłoby skutkować wycofaniem się 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z jego wsparcia. Radna zaapelowała  
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do Marszałka Województwa o ponowne rozważenie dofinansowania tego projektu, który jest 

kluczowy dla zachowania i ochrony lokalnego dziedzictwa kulturowego. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  

do rejestru): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

24 
24. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:11 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 

Maria 
ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 
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11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

25. Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

a) petycja o zainstalowanie światłowodu w miejscowościach Kózki, Mikuty, Długi 

Kąt i Kowalewo  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja, Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała przekazanie petycji według właściwości do Burmistrza Białej Piskiej.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Radny Piotr Andruszkiewicz zgłosił, że jest „za” podjęciem ww. uchwały. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie petycji o zainstalowanie 

światłowodu w miejscowościach Kózki, Mikuty, Długi Kąt i Kowalewo): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

25 
25. petycja o zainstalowanie światłowodu w miejscowościach Kózki, Mikuty, Długi 

Kąt i Kowalewo  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:13 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. Andruszkiewicz OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 
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Piotr 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

 

b) wniosek o wyrażenie stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie utworzenia linii kolejowej z Ełku do Elbląga i Gdańska 

przez Kętrzyn, Korsze, Bartoszyce, Lidzbark Warmiński, Ornetę oraz Pasłęk 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja, Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała przekazanie ww. wniosku według właściwości do Marszałka 

Województwa.  

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

                

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o wyrażenie 

stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego w sprawie utworzenia linii 

kolejowej z Ełku do Elbląga i Gdańska przez Kętrzyn, Korsze, Bartoszyce, Lidzbark 

Warmiński, Ornetę oraz Pasłęk): 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

26 

25. wniosek o wyrażenie stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w sprawie utworzenia linii kolejowej z Ełku do Elbląga i Gdańska 

przez Kętrzyn, Korsze, Bartoszyce, Lidzbark Warmiński, Ornetę oraz Pasłęk  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:14 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 

  

c) petycja o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji 

szkolnych  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja, Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała Sejmikowi Województwa nie uwzględnić złożonej petycji.  

 

Radny Piotr Andruszkiewicz poinformował m.in. o roli turystyki w województwie, 

podkreślając jej znaczenie dla wielu przedsiębiorców, w tym mikroprzedsiębiorstw oraz 
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gmin, które w dużej mierze opierają swoją gospodarkę na tej branży. Następnie zachęcił 

radnych do głosowania za poparciem petycji. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 21 radnych, przeciw – 8, wstrzymało się – 0. 

                

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji szkolnych): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

27 
25. petycja o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji 

szkolnych  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:15 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 21 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 8 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 1 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława OBECNA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna PRZECIW 

4. 
Bąkowska 

Maria 
ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr PRZECIW 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 
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11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł PRZECIW 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław PRZECIW 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

PRZECIW 30. Wiśniewska Ewa PRZECIW 
 

 

W związku ze zgłoszonymi uwagami, Przewodniczący Sejmiku zarządził reasumpcję 

głosowania i ponownie poddał treść uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 28 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się – 0. 

                

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  

o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji szkolnych - reasumpcja): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

28 
25. petycja o poparcie wniosku w sprawie zróżnicowania terminów wakacji 

szkolnych  - reasumpcja 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:16 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 28 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 2 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

PRZECIW 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 



46 

 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław PRZECIW 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

d) przekazanie skargi według właściwości  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja, Skarg, Wniosków i Petycji 

zarekomendowała przekazanie skargi  według właściwości do Marszałka Województwa. 

Dodał, że skarga dotyczy zakładu Egger w Biskupcu. Nadmienił, że wpłynęła dodatkowa 

korespondencja w sprawie, która jest do wglądu w Kancelarii Sejmiku.  

 

Radna Bożenna Ulewicz zwróciła uwagę na częstą korespondencję, którą otrzymuje od 

stowarzyszenia w sprawie zakładu Egger w Biskupcu i przedstawiła szczegóły w tym 

zakresie. Następnie zaapelowała, aby Marszałek Województwa udzielił wyczerpującej 

odpowiedzi na pytania stowarzyszenia, co pozwoliłoby zmniejszyć liczbę zapytań i skarg 

dotyczących braku informacji. 

 

Radca Prawny, p. Mirosław Antoszewski wyjaśnił, że skarga jest oddzielnym 

dokumentem, a dwa maile zawierają jedynie krótką informację z linkiem do artykułu. 

Ponadto wyjaśnił, że Komisja nie przekazuje materiałów do Marszałka Województwa, lecz 

rekomenduje Sejmikowi przekazanie skargi do Marszałka Województwa. Wskazał, że radni 

podejmą decyzję w tej sprawie podczas głosowania. 
 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 29 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

                

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według 

właściwości): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

29 25. przekazanie skargi według właściwości  
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:19 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 29 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 1 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław PRZECIW 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 

Bernadeta 
ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

e) petycja dotycząca zagrożenia ze strony nowego GMO czyli NGT  

 

Przewodniczący Sejmiku oddał głos przedstawicielowi wnoszących petycję. 

 

Przedstawiciel wnoszących petycję dotyczącą zagrożenia ze strony nowego GMO 

czyli NGT zaapelował o przeciwdziałanie wprowadzeniu nowych roślin GMO (NGT), które 

stanowią zagrożenie dla bezpieczeństwa żywnościowego i polskich gospodarstw rolnych. 

Zwrócił uwagę m.in. na ryzyko przejęcia krajowych odmian roślin przez korporacje oraz brak 
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odpowiednich testów bezpieczeństwa. W swoim wystąpieniu zaapelował także o konieczność 

ochrony żywności i rolnictwa przed negatywnymi skutkami wprowadzenia nowych GMO. 

 

Przewodniczący Sejmiku potwierdził, że większość społeczeństwa jest świadoma 

stosowania modyfikacji genetycznych w produkcji roślinnej. Zauważył jednak, że wkrótce, 

jeśli nowe GMO nie będzie oznakowane, konsumenci mogą nie być tego świadomi,  

co stanowi duży problem. Zapytał, co w takim razie należy robić w tej sytuacji. 

 

Przedstawiciel wnoszących petycję dotyczącej zagrożenia ze strony nowego GMO 

czyli NGT poinformował m.in., że unijne przepisy zobowiązują producentów żywności 

zawierających ponad 0,9% GMO do oznakowania, jednak obawia się, że w przypadku 

nowych GMO konsumenci mogą nie być świadomi, co spożywają. Podkreślił, że jest 

to kwestia bezpieczeństwa żywnościowego i suwerenności kraju, apelując o wyrażenie 

stanowiska, które uświadomi rządowi zagrożenie i przypomni o konieczności ochrony 

interesów obywateli.  
 

Przewodniczący Sejmiku podziękował za przedstawienie szczegółowych informacji na 

temat zagrożeń związanych z genetyczną modyfikacją. Zaznaczył, że temat wymaga 

dokładnej analizy i dodał, że na kolejnej sesji Sejmiku zostanie przygotowane stanowisko  

w tej sprawie. 

 

Przedstawiciel wnoszących petycję dotyczącej zagrożenia ze strony nowego GMO 

czyli NGT przekazał dodatkową publikację z prośbą o przekazanie jej radnym. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że dokument zostanie przesłany radnym 

drogą elektroniczną. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk  w imieniu klubu Prawa i Sprawiedliwości zwrócił się  

z prośbą o przygotowanie stanowiska Sejmiku na najbliższą sesję, które będzie dotyczyć 

sprzeciwu wobec kwestii poruszonych przez profesora. W dalszej części radny zaproponował, 

aby procedowanie stanowiska w tej sprawie rozpoczęło się na komisji, a następnie zostało 

przedstawione i poddane głosowaniu na najbliższej sesji sejmiku. 

 

Radny Jarosław Słoma zwrócił uwagę, że przed podjęciem decyzji w sprawie 

głosowania, należałoby przeprowadzić konsultacje i zapytać o stanowisko różnych instytucji, 

w tym Unii Europejskiej, polskiego rządu, rolników oraz konsumentów. Podkreślił,  

że chciałby głosować świadomie i w pełni rozumieć sytuację.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk poparł inicjatywę Przewodniczącego Sejmiku w sprawie 

przygotowania stanowiska Sejmiku na następną sesję i  dodał, że każdy radny ma możliwość 

samodzielnego wyrobienia sobie opinii oraz podjęcia decyzji podczas głosowania.  

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Komisja, Skarg, 

Wniosków i Petycji zarekomendowała przekazanie petycji według właściwości do Ministra 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 27 radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 2. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według 

właściwości): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

30 25. petycja dotycząca zagrożenia ze strony nowego GMO czyli NGT  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:36 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 27 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 1 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 2 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława WSTRZYMUJĘ SIĘ 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

PRZECIW 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna WSTRZYMUJĘ SIĘ 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. Kozłowski ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
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Patryk 
 

 

 

 

26. Sprawy organizacyjne Sejmiku. 

 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Kultury  

i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radna Ewa Wiśniewska złożyła wniosek  

o  rezygnację z członkostwa w Komisji Kultury i Edukacji. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Kultury i Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

31 
26. podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Kultury i 

Edukacji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:37 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 
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6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego 

 

Przewodniczący Sejmiku przedstawił projekt uchwały i poinformował, że powołuje się 

radną Ewę Wiśniewską do składu Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny 

 i Sportu. Ponadto Przewodniczący Sejmiku poinformował, że radna Ewa Wiśniewska 

wyraziła zgodę na udział w pracach ww. Komisji Sejmiku. 

 

Ponieważ nie było uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Za podjęciem ww. uchwały głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Ochrony Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

32 

26. podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Ochrony 

Zdrowia, Polityki Społecznej, Rodziny i Sportu Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:37 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 
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  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

27. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2025 r. 
 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący Sejmiku zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 

18.02.2025 r.): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

33 27. Przyjęcie protokołu z obrad X Sesji Sejmiku z dnia 18.02.2025 r.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 13:38 
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Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 

10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 

Marcin 
ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

28. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku oddał głos mieszkańcowi województwa warmińsko-

mazurskiego, który przedstawił swoje uwagi dotyczące przebudowy drogi wojewódzkiej  

nr 527 na odcinku od granicy miasta Olsztyna do drogi ekspresowej S 51. 

 

Mieszkaniec województwa warmińsko-mazurskiego przedstawił uwagi dotyczące 

przebudowy drogi nr 527, wyrażając m.in. obawy o całkowite zamknięcie odcinka między 

Kortowem a Bartągiem oraz sugerując, że inwestycja mogłaby zostać zrealizowana w sposób 
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mniej uciążliwy dla mieszkańców. Zapytał także o cel planowanej inwestycji i zwrócił uwagę  

na możliwe problemy związane z wprowadzeniem ronda turbinowego. Ponadto, zaapelował  

o wsparcie dla gminy Stawiguda w organizowaniu objazdów i komunikacji zastępczej, 

zwłaszcza w kontekście opóźnień związanych z realizacją projektu. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 
poinformował, że decyzje dotyczące przebudowy drogi nr 527 zapadły już 20 lat temu,  

a inwestycja ma na celu zapewnienie dwujezdniowego wjazdu do Olsztyna. Wyjaśnił,  

że całkowite zamknięcie odcinka jest konieczne ze względu na charakter inwestycji, w tym 

konieczność budowy kilku kluczowych obiektów. Podkreślił, że takie rozwiązanie jest istotne 

dla zapewnienia bezpieczeństwa oraz sprawnej realizacji prac.  Nadmienił, że rondo 

turbinowe jest najbardziej odpowiednim rozwiązaniem, zapewniającym bezpieczeństwo  

i odpowiednią przepustowość ruchu. Zaznaczył, że sygnalizacja świetlna nie byłaby 

skuteczna w tej lokalizacji, ponieważ mogłaby jedynie zablokować ruch. Przedstawił 

szczegóły w tym zakresie i wskazał, że inwestycja została szczegółowo zaplanowana. 

Następnie Dyrektor, w trakcie swojego wystąpienia, udzielił dodatkowych informacji 

na pytania mieszkańca w sprawie  wspomnianej przebudowy drogi. 

 

W dalszej części procedowanego punktu, radni kierowali pytania do Dyrektora Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk wyraził swoje wątpliwości co do zasadności 

przebudowy dwukilometrowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 527 zauważając, że inne 

drogi wojewódzkie są w gorszym stanie, a koszt tej inwestycji jest znaczny w porównaniu  

do potrzeb innych odcinków. Zauważył również, że w przypadku innych inwestycji, jak 

budowa ronda w Bartoszycach, wymaga się od samorządu wkładu 50%, a Olsztyn nie ponosi 

żadnych kosztów w przypadku tej przebudowy.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich, Waldemar Królikowski podkreślił 

znaczenie inwestycji dla rozwoju miasta Olsztyna i zapewnił, że takie inwestycje  

są niezbędne, mimo że inne drogi również wymagają modernizacji. W kwestii granic miasta, 

Dyrektor wskazał, że Zarząd Dróg Wojewódzkich realizuje inwestycję do granicy miasta. 

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał także o termin ogłoszenia wyników konkursów 

dotyczących małych grantów sołeckich i pomocy finansowej dla kół gospodyń wiejskich  

i w odpowiedzi uzyskał informację, że projekty uchwał w tym zakresie będą procedowane  

na najbliższej sesji Sejmiku.  

 

Radny Piotr Soćko zapytał o remont drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn-

Giżycko, zaznaczając, że całkowite wyłączenie drogi z użytkowania może stanowić duże 

utrudnienie dla mieszkańców i turystów. Zasugerował możliwość rotacyjnego przejazdu 

jednym pasem podczas modernizacji drogi.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Waldemar Królikowski 
wyjaśnił, że całkowite zamknięcie drogi jest konieczne z powodu budowy nowych obiektów, 

a także prac remontowych kolei w tym samym miejscu. Odnosząc się do propozycji radnego 

Piotra Soćko, by zamykać drogę w mniej turystycznych okresach, Dyrektor zapewnił,  

że wszystkie działania są podejmowane w taki sposób, aby minimalizować wszelkie 

utrudnienia dla użytkowników dróg. 
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Następnie radny Paweł Piotr Warot zgłosił zapytanie w sprawie dofinansowania 

budowy tzw. sanatorium w Nowej Wsi Iławeckiej, kilometr od granicy z Federacją Rosyjską 

oraz zapytanie w sprawie nadania Muzeum w Morągu nazwy „Prus Górnych” i poprosił 

 o odpowiedź na piśmie w tym zakresie. 

 

W dalszej części radny Jarosław Słoma i radny Paweł Piotr Warot podjęli dyskusję 

na temat historii regionu, w tym nazwy „Prusy”. Radny Jarosław Słoma przypomniał,  

że termin „Prusy” odnosi się do ludów pruskich, które zamieszkiwały te tereny ponad 1000 lat 

temu, a także zwrócił uwagę na znaczenie historyczne i kulturowe regionu. Z kolei radny 

Paweł Piotr Warot zaznaczył, że nazwa „Prusy” pochodzi od Krzyżaków i Niemców,  

a używanie jej może budzić kontrowersje związane z historią i niepotrzebnie wywoływać złe 

skojarzenia. 

 

Kolejno radny Jarosław Słoma  odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Piotra 

Warota i podkreślił, że lokalizacja miejscowości blisko granicy nie przekreśla możliwości jej 

rozwoju, ani nie umniejsza wartości, jaką może wnieść do rozwoju całego regionu. Następnie 

w swojej wypowiedzi wspomniał m.in. o nadaniu Gołdapi statusu uzdrowiska, co przyczyniło 

się do rozwoju miasta. Podkreślił także potrzebę wspierania rozwoju uzdrowisk w Warmii  

i Mazurach, aby wykorzystać potencjał regionu oraz małych miejscowości.  

 

Przewodniczący Sejmiku zamknął dyskusję i oddał głos Wiceprzewodniczącemu 

Sejmiku, p. Markowi Chylowi, który w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej oraz 

Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego-Trzecia Droga  odczytał projekt 

Stanowiska Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 25 marca 2025 roku  

w sprawie wsparcia „Narodowego Programu Odstraszania i Obrony - Tarcza Wschód”: 

„Obecna sytuacja geopolityczna sprawia, że Polska mierzy się z bezprecedensowymi 

wyzwaniami, których skutki przejawiają się nie tylko w sferze bezpieczeństwa. Doświadcza 

tego w szczególnym wymiarze województwo warmińsko-mazurskie, odczuwające negatywne 

konsekwencje społeczne i gospodarcze wojny wywołanej przez Federację Rosyjską. 

Ten trudny czas i wyjątkowe uwarunkowania wymagają szczególnych działań, 

angażujących sprawdzonych partnerów, z którymi łączą nas wartości i podobne spojrzenie na 

multilateralny ład międzynarodowy. Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego stoi na 

stanowisku, że bezpieczeństwo wschodniej granicy Unii Europejskiej winno być wspólną 

odpowiedzialnością wszystkich krajów członkowskich, a nie obarczać jedynie pojedyncze 

(graniczne) państwa. W tym kontekście Sejmik z zadowoleniem przyjmuje fakt, że Parlament 

Europejski w swojej rezolucji uznał „Tarczę Wschód” za flagowy projekt na rzecz wspólnego 

bezpieczeństwa UE. 

Jednocześnie Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego popiera także wszelkie 

działania służące przekierowaniu dodatkowych funduszy Unii Europejskiej do obszarów 

graniczących z Federacją Rosyjską, a w szczególności postuluje utworzenie specjalnych 

instrumentów finansowych adresowanych do wschodnich regionów granicznych UE”. 

 

Radny Patryk Kozłowski zaproponował, aby do stanowiska Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego dodać zdanie podkreślające, że obrona wschodniej granicy powinna 

być wspólną odpowiedzialnością wszystkich krajów członkowskich Unii Europejskiej oraz 

członków NATO. Zaznaczył, że jako klub Prawa i Sprawiedliwości popierają Narodowy 

Program Odstraszania i Tarcza Wschód, jednak podkreślił, że zapominanie o roli NATO 

 i Stanów Zjednoczonych w zapewnianiu bezpieczeństwa może osłabić obronność Polski. 
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Poinformował, że w związku z brakiem tego zapisu klub Prawa i Sprawiedliwości wstrzyma 

się od głosu przy głosowaniu nad stanowiskiem. 

Radny Wojciech Cybulski poinformował m.in., że mieszkańcy województwa 

warmińsko-mazurskiego oczekują konkretnych działań na rzecz zwiększenia bezpieczeństwa, 

a nie tylko stanowisk. Zwrócił uwagę, że w budżecie województwa zapisano jedynie 5 000 zł 

na obronność, co świadczy o niskim priorytecie tego tematu. Zaapelował o opracowanie planu 

działań na rzecz zwiększenia bezpieczeństwa, w tym odpowiedniego zabezpieczenia 

instytucji wojewódzkich przed atakami hybrydowymi. 

 

Radny Piotr Andruszkiewicz zgłosił wniosek formalny, aby do stanowiska dodać 

zapis dotyczący obrony wschodniej granicy NATO, obok już wspomnianej granicy Unii 

Europejskiej. 

 

Radny Jarosław Słoma przypomniał m.in., że przedstawiciele PiS w Parlamencie 

Europejskim i polskim Sejmie głosowali przeciwko ochronie Polski przed Rosją oraz 

przeciwko Tarczy Wschód. Podkreślił, że budowa Tarczy Wschód jest kluczowa dla 

bezpieczeństwa Polski i całej Unii Europejskiej. Wskazał, że takie głosowanie nie tylko 

zaszkodziło interesom Polski, ale także mieszkańcom Warmii i Mazur, odrzucając 

współfinansowanie obrony wschodnich granic przez Unię Europejską. 

 

Radna Bożenna Ulewicz przypomniała, że za rządów PO-PSL zlikwidowano liczne 

jednostki wojskowe, w tym brygady w Elblągu i Braniewie, co znacząco wpłynęło  

na osłabienie sił zbrojnych w regionie. Zauważyła również, że pomimo licznych apeli  

o usunięcie, Pomnik Wyzwolenia Ziemi Warmińskiej i Mazurskiej, będący symbolem 

trudnych i bolesnych wydarzeń historycznych, wciąż stoi, przypominając o przeszłości. 

 

Radny Zbigniew Domżalski zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji 

i przegłosowanie stanowiska. 

 

W związku ze zgłoszonym wnioskiem radnego Piotra Andruszkiewicza, 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Marek Chyl, odczytał poprawiony tekst stanowiska 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 25 marca 2025 roku w sprawie 

wsparcia „Narodowego Programu Odstraszania i Obrony – Tarcza Wschód”: 

 

„Obecna sytuacja geopolityczna sprawia, że Polska mierzy się z bezprecedensowymi 

wyzwaniami, których skutki przejawiają się nie tylko w sferze bezpieczeństwa. Doświadcza 

tego w szczególnym wymiarze województwo warmińsko-mazurskie, odczuwające negatywne 

konsekwencje społeczne i gospodarcze wojny wywołanej przez Federację Rosyjską. 

 

Ten trudny czas i wyjątkowe uwarunkowania wymagają szczególnych działań, angażujących 

sprawdzonych partnerów, z którymi łączą nas wartości i podobne spojrzenie na multilateralny 

ład międzynarodowy. Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego stoi na stanowisku,       

że bezpieczeństwo wschodniej granicy Unii Europejskiej winno być wspólną 

odpowiedzialnością wszystkich krajów członkowskich UE i członków NATO, a nie obarczać 

jedynie pojedyncze (graniczne) państwa. W tym kontekście Sejmik z zadowoleniem przyjmuje 

fakt, że Parlament Europejski w swojej rezolucji uznał „Tarczę Wschód” za flagowy projekt 

na rzecz wspólnego bezpieczeństwa UE. 

 

Jednocześnie Sejmik Województwa Warmińsko-Mazurskiego popiera także wszelkie działania 

służące przekierowaniu dodatkowych funduszy Unii Europejskiej do obszarów graniczących 
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z Federacją Rosyjską, a w szczególności postuluje utworzenie specjalnych instrumentów 

finansowych adresowanych do wschodnich regionów granicznych UE”.  

Ponieważ nie było więcej uwag, Przewodniczący Sejmiku poddał treść Stanowiska 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 25 marca 2025 roku w sprawie 

wsparcia „Narodowego Programu Odstraszania i Obrony – Tarcza Wschód pod głosowanie.  

Za podjęciem ww. Stanowiska głosowało – 30 radnych, przeciw – 0, wstrzymało  

się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Stanowisko Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 25 marca 2025 roku w sprawie wsparcia „Narodowego Programu 

Odstraszania i Obrony – Tarcza Wschód”): 

 

 

75 XI Sesja VII kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

34 28. Głosowanie nad stanowiskiem 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.03.2025 14:34 

 

Liczba 

uprawnionych 
30 Głosy za 30 

Liczba 

obecnych 
30 Głosy przeciw 0 

Liczba 

nieobecnych 
0 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 0 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Andruszkiewicz 
Piotr 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

ZA 17. Orzechowska Bogusława ZA 

3. 
Bartnicki 
Bogdan 

ZA 18. Piątek Anna ZA 

4. 
Bąkowska 
Maria 

ZA 19. Politewicz Tadeusz ZA 

5. Bobek Jan ZA 20. Ruda Elżbieta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Słoma Jarosław ZA 

7. 
Cybulski 
Wojciech 

ZA 22. Sobiech Katarzyna ZA 

8. 
Domżalski 
Zbigniew 

ZA 23. Sobierajski Tadeusz ZA 

9. 
Hoffleit 
Magdalena 

ZA 24. Soćko Piotr ZA 
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10. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 25. Turlej Robert ZA 

11. 
Hordejuk 
Bernadeta 

ZA 26. Ulewicz Bożenna ZA 

12. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 27. Warot Paweł ZA 

13. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 28. Wilczek Rafał ZA 

14. Kochan Łukasz ZA 29. Wisowaty Bogusław ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

ZA 30. Wiśniewska Ewa ZA 
 

 

W dalszej części procedowanego punktu Marszałek Województwa, p. Marcin 

Kuchciński,   Wiceprzewodniczący Sejmiku, p. Marek Chyl oraz radny Wojciech 

Cybulski poruszyli m.in.  kwestię bezpieczeństwa województwa, omawiając zarówno 

przeznaczanie środków na ten cel, jak i konkretne działania obronne oraz planowanie 

strategiczne w kontekście zagrożeń. 

 

29.  Oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Sejmiku, p. Bogdan Bartnicki odczytał treść swojego oświadczenia: 

„W związku z orzeczeniem Sądu Okręgowego w Gdańsku, Wydział IV Karny, z dnia 12 

marca 2025 roku, dotyczącym mojego oświadczenia lustracyjnego, pragnę poinformować 

opinię publiczną, że sąd stwierdził prawdziwość mojego oświadczenia lustracyjnego. 

Orzeczenie to zostało wydane na podstawie art. 21a ust. 2 ustawy z dnia 18 

października 2006 roku o ujawnianiu informacji o dokumentach organów bezpieczeństwa 

państwa z lat 1944-1990 oraz treści tych dokumentów (Dz.U. z 2024 r. poz. 1532). Sąd 

jednoznacznie potwierdził, że złożone przeze mnie oświadczenie było zgodne z prawdą. 

Podkreślam, że orzeczenie to jest ostatecznym potwierdzeniem mojego stanowiska oraz 

rzetelności mojego oświadczenia lustracyjnego. Decyzja sądu dowodzi, że działałem zgodnie 

z prawem i że moje oświadczenie nie budzi żadnych wątpliwości. 

Zgodnie z orzeczeniem sądu, koszty procesu zostały przejęte na rzecz Skarbu Państwa, 

co dodatkowo potwierdza brak jakichkolwiek podstaw do kwestionowania mojego 

oświadczenia. 

Dziękuję wszystkim osobom, które wspierały mnie w tej sprawie”. 

 

30. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady XI sesji Sejmiku, Przewodniczący Sejmiku podziękował za udział  

w sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego i przypomniał o obowiązku złożenia 

oświadczenia majątkowego.  

 

 

Przewodniczący Sejmiku 

 

      Bogdan Bartnicki  
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Pełny zapis transmisji z obrad XI sesji Sejmiku dostępny jest w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Olsztynie  pod adresem:  

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-

sejmiku.html oraz na stronie internetowej samorządu województwa pod adresem: 

https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku. 

 

 

 

Wybrane fragmenty tekstu podlegały anonimizacji oraz wyłączeniu jawności informacji 

publicznej, w Biuletynie Informacji Publicznej na podstawie art. 8 ust. 5 w związku z art. 5 

ust. 2  Ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. 

poz. 902). 

Zakres wyłączenia: dane osobowe osób fizycznych, w szczególności: imię i nazwisko, adres 

zamieszkania, zameldowania, itp. 

Osoba dokonująca wyłączenia: Sylwia Wiśniewska. 

Podmiot, w interesie którego dokonano wyłączenia jawności: osoba fizyczna. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

 

Sylwia Wiśniewska 

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku

